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Incheiat astazi 31 iulie 2017 in;edinla ordinara a Consiliului local Tatulesti unde

participa 9 din 9 consilieri alegi. Domnul Gheorghe Tudor , consilier local sosegte cu

intdrziere la sedintS, respectiv cind se prezintd punctele 3 si 4 din ordinea de zi .

La sedinta mai participa domnul Vasile Dan - primarul comunei , d-na

Constantinescu Rodica - contabil primdrie.

Sedinta este deschisd de d-l primar Vasile Dan , care di cuvintul d-nei lstrate

F:lorentina - presedinte de sedintd pentru a supune spre aprobarea consilierilor locali

ordinea de zi conform convocarii:

1. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea contului de execulie a bugetului local

la trimestrul ll2017.

Initiator, Vasile Dan , primar

2. Raportul compartimentului de specialitate .

Prezintd Constantinescu Rodica , Inspector compartimentul de contabilitate.

3. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local al comunei Tdtulegti,

Judelul Olt pe anul2017.

Initiator, Vasile Dan , Primar.

4. Raportul compartimentului de specialitate

Prezintd Constantinescu Rodica , Inspector compartimentul de contabilitate.

5. Proiect de hotarare cu privire la stabilirea salariului de bazd pentru personalul

platit din fonduri publice in cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei

Tdtulegti, Judeful Olt.

Initiator, Vasile Dan , Primar.

6. Raportul compartimentului de speciliatate

Prezintd Voicu Mariana , Secretar

7. Proiect de hotarare cu privire organizarea 9i sdrbdtorirea zilei comunei Tdtulegti ,

Judelul Olt " Intalnire cu fii satului" in luna sepetembrie 2017 .

Initiator, Vasile Dan , primar

8. Raportul compartimentului de specialitate.

Prezintd lstrate Florentina, viceprimar



Fiind supusd la vot ordinea de zi a fost aprobatd cu 8 voturi " pentru " din 9 consilieri in

functie (domnul Gheorghe Tudor venind maitirziu ).

In continuare, doamna Voicu Mariana - Secretar comund pune la dispozitia conssilierilor

locali dosarul gedinlei de consiliu din luna anterioara. Supune spre aprobare procesul-
verbal al sedin(ei de consiliu din 29.06.2017, Fiind supus la vot , a fost aprobat si semnat de
presedintele de sedinta .

Se trece la prezentarea materialelor inscrise pe ordine a de zi .

D-ra Teodorescu Veronica , consilier local, propune suplimentarea ordinei de zi cu

F>roiect de hotardre privind aprobarea indemniza(iei de qedin[d a consilierilor locali . Spune

cd sunt discriminati consilierii locali pentru cd lor nu se majoreazd indemnizatia pentru
participarea la sedinte .

D-na Voicu Mariana , secretar ia cuvantul si spune cd in Proiectul de hotarare de la
punctul 5 care se intituleazi Proiect de hotarare cu privire la stabilirea salariului de bazd
pentru personalulpldtit din fonduripublice fn cadrulaparatuluide specialitate alprimarului
comuneiTdtulqti, JudefulO/t, in cadrul unui articol este propusd gi indemnizatia

consilierilor locali al comunei Tdtulesti pentru participarea la sedintele de consiliu. In aceastd

situatie nu se impune un alt proiect de hotarere .

Fiind luati in discutie propunerea d-neiTeodorescu Veronica , consilierii locali au

fost de acord cu stabilirea cuantumului indemnizatiei lunare a consilierilor locali pentru

participarea la gedinlele consiliului local si a sedintelor comisiilor de specialitate intr-o

hotarare separatd de salariatii Primdriei Tdtulesti

Materialele de la punctele 1 si 2 din ordinea de zi sunt prezentate de domnul primar

Vasile Dan si d-na contabil Constantinescu Rodica .

DISCUTII:

D.l HAIDUCU GABRIEL , consilier local intreabd pe d-na contabil despre cheltuielile

efectuate din bugetul local in semestrul | 2017, cheltuieli care rezulta din contul de exeutie

bugetard ;

D-na coNSTANTINESCU RoDlcA , contabil , prezintb situatia cheltueriror

efectuate din bugetul local in semestrul | 2A17 ;

susline si nu se mai pldteascd din bugetul

local consumul de apd din subteran. Societatea de Prestdri Servici i trebuie sd pliteascd

consumul de apd ;



D.l HAIDUCU GABRIEL , spune cd nu este corect sd se pldteascd din bugetul local

consumul de apd din subteran. Societatea de Prestdri Servicii trebuie sd plSteasci

consumul de apd ;

D.l PREDA FILIP , spune ci platim salariat din primirie (se referd la Ene Dumitru )

care de fapt lucreazd la Sistemul de Alimentare cu apdsi cd nu este corect acest lucru ;

- de ce obligdm cetdtenii care se brangeazd la sistemul de aplimentare cu apd

potabila ca sd cumpere apometre de la primdrie . Propune ca sd ldsdm oamenii sd

c{,Jmpere aprometre de apd pe cont propriu ;

- spune cd pdni la apometru - investitia este a primdriei;

- intreabd cd dacd se stricd apometru cine-l cumpdrd ;

- intreabd pe doamna viceprimar ce mdsuri a luat cu cei care furd api potabila de la

retea;

D.l HAIDUCU GABRIEL , propune ca primdria sd nu mai pldteascd consumul de apd

din subteran. Sd ne debarasdm de cheltuielile efectuate cu Sistemul de alimentare cu apd ;

- propune ca pe Ene Dumitru , care este salariat la primdrie gi lucreazi la Sistemul

de apd, sd- transferdm de la primdrie la Societatea de Prestdri Servici ;

In continuare se supune la vot , proiectul de hotarare de la punctul 1 din ordinea de zi

care se aprobd cu 8 voturi " pentru" si se adopte HOTARAREA NR. 2812017 .

In continuare domnul primar Vasile Dan si d-na contabil Constantinescu Rodica

prezintd materialele de la punctele 3 si 4 din ordinea de zi.

Nefiind disculii , se supune la vot se aprobd cu 8 voturi " pentru "

si se adoptd HOTARAREA NR. 29t 2017 .

In continuare se trece la punctele 3 si 4 din ordinea de zi care sunt prezentate de

domnul primar Vasile dan si d-na Voicu Mariana - secretar



qlscull!

Domnul HAIDUCU GABRIEL , nu este de acord cu salariul administratorului public

Moraru Nicolae, propune sd-ifacem o evatuare:

spune cd nu spijini cu nimic locuitorii comunei , nu face nimic pentru ei ;

Spune cd si d-na Ridulescu Mariana are salariul mare si cd nu meritd salariul iista .

Nu a consiliat pe llie Alexandra pentru ob{inerea indemnizaliei pe concediu det

odihni . Aceasta este incadratd ca asistent personal al persoanei adulte cu

handicap Pdduroiu lon gi nu a beneficiat de indemniza{ia de concediu de odihnti ;

Intreabd : la un salariu brut de 3600 lei cAt este salariul net ;

Domnul PREDA FlLlP, consilier local spune cd sunt unii salariati care nu meritii

salariu , se referi la Moraru Nicolae ;

D-ra TEODORESCU VERONICA , consilier local spune cd nu este corect ce se

intimpld cu salarizarea. A apelat la un salariat din primdrie cu o problemd sd o

rezolve iar rdspunsul dat de salariat a fost cd nu intrd in atributiile postului sau .

D. I HAIDUCU GABRIEL, spune ci este normal ca primarul comunei si aibe cel mai

mare salariu, dar dacd un cetitean vine in primdrie cu o problemd sd fie rezolvatd rru sb

fie amdnat la 30 de zile :

- se referd la tat5l sau Haiducu Dumitru care detine teren arabil ce este lucrat de

Societatea AgricolS Energia Verde SA si nu a primit arenda in2017 dar societaba a

ridicat subvenlie agricold de la stat si pe suprafata de teren a tatdlui siu ;

- spune cd o societate agricoli a arat din izlazul comunal . ce mdsuri s-au luat de

primdrie ?

- propune ca pentru a avea o evidenti clari sd se introducd pe calculator intr-n program

contractele de arendd de cdtre salariatul care rdspunde cu registrul agricol :

D.l primar VASILE DAN , spune cd Haiducu Dumitru nu a incheiat contract de arendi a

terenului cu SC Energia Verde si din aceastd cauza nu a primit produse agricole ;

D-nul VOICU CONSTANTIN, consilier local spune cd grila de salarizare nu este

corespunzdtoare.



La sedinld vine gi domnul consilier rocal GHEoRGHE TUDOR .

Domnul primar VASILE DAN , spune cd la sfdrgtul anului va face o evaluare a

salariatilor :

Domnii consilieri HAIDUCU GABRIEL si PREDA FILIP , soticitd ca in sedlinta

urmdtoare de consiliu local , domnul Moraru Nicolae si aducd diploma de absolvire a

liceului pentru cd se pare cd nu are diplomd gi atunci situatia este gravi ;

Domnul VOICU CONSTANTIN , consilier local spune cd toatd disculia este pe seama

lui Moraru Nicolae. Sd discutdm problema lui ;

Domnul HAIDUCU GABRIEL , spune cd lui Stefan Marius sd-i mai dam gi alte atributii

de serviciu pentru cd are prea puline gi nu se ve activitatea pe care o desfdrsoard ;

Domnul PREDA FlLlP, spune cd s5-i ddm de lucru lui Moraru Nicolae si s5-i ddm salariu

cbt este prevdzut in lege ;

Domnul VOICU CONSTANTIN , propune ca sd-itransformdm postul lui Stefan Marius in

referent ca s5-i ddm si alte atributii de serviciu ;

Domnul HIDUCU GABRIEL si verificdm fisa postului ;

Domnul primar VASILE DAN, propune ca salariul lui Moraru Nicolae sd rdmdni la

salariul actual inainte de 1 iulie dar cu condilia sd-si aducd diploma de bacalaureat ;

Domnul HAIDUCU GABRIEL, solicitd sd facem evaluarea fiecdrui salariat:

- Domnul PREDA FlLlP, in legdturb cu scandalul fdcut de Haiducu Gabriel in primirie

la compafiimentul agricol , spune cd primarul trebuie sd- si pund punctul de verdere,

si asigure siguranta locului de muncd fiecdrui salariat :

- Toatd cearta cu Haiducu in primirie pleacd de la mai mulli salariati din pnimdrie care-l

informeazi pe Haiducu cu diferite probleme 
;

- Nu muncegte nimeni din greu in primdrie ca sd ceari sporuri in afard de salariu ;

- Domnul primar , VASILE DAN propune ca sd meargd cu salarizarea personalului pe

grila maximd de salarizare ;

- - salariile vor fi facute fard sporuri la salariul de bazd :



- Domnul VOICU CONSTANTIN , intreabd dacd avem fonduri sufieciente pentru salarii

pina la finele anului 2017 ;

- Domnul PREDA FlLlP, propune ca administratorul public si beneficieze de salilriul

maxim prevdzut in lege , dar cu conditia sd facd treabd ;

- Se terminim cu bisericutele din prinndrie, cu cafelele , etc. ;

- Cand a fost dumnealui viceprimar er fdcut activitate fdrd a primi sporuri ;

- Propune se nu se mai facd contracte cu diferite firme pentru introducerea

programelor pe calculator ;

- Domnul primar VASILE DAN, spune ci suntem comund micd nu avem bani suficienli

in bugetul local si trebuie sd apeldrn la Consiliuljudetean pentru alocarea de fonduri ;

- nu favorizeazd pe nimeni . Fiecare salariat trebuie sd-si facd datoria ;

- D.l PREDA FILIP: cind s-a facut legea salarizdrii s-au fdcut greseli si nerCreptdli, dar

se va reveni asupra legii . Toti salariafii vor salariu cit de mare;

- Domnul primar propune ca sd-i stabilim salariul administratorului public [\4orau

Nicolae;

- Domnul VOICU CONSTANTIN propune ca salariul lui Moraru Nicolae sd fie egal cu

al celorlalli funclionari publici qi personalul contractual cu studii superioare ;

- Domnul PREDA FlLlP, spune cd Haiducu Gabriel nu are nici o legdturd cu SC

Maradrimex SA, de ce intervine la primdrie in numele acestora , pentru cd a facut

scandal in primdrie s-a certat cu solia sa care este agent agricol ;

- D-ra TEODORESCU VERONICA, spune cd a remarcat faptul c5, consilierul local

Constantin Marinicd a inceput sd fie vocal in sedinlele de consiliu dupa ce fratele sau

Constantin Laurentiu a plecat cu oik: de pe raza comunei noastre ;

- D-l primar VASILE DAN : dupd alegerei campania electorald trebuia sd inceteze iar

consilierii locali trebuie sd vind cu propuneri pentru accesarea de proiecte si brunul

mers al localita{ii ;

- A spus salarililor ci dacd nu-gi vid de treabi va schimba tactica de lucru cu er . Dacd

salarialii nu inteleg acest lucru va veni cu misuri impotriva lor ;

- Domnul RADA CONSTANTIN, referindu-se la Haiducu Gabriel spune ca s-a certat

cu totii priteneii pe care-i avea ;



- Domnul primar VASILE DAN, referindu-se la subvenlia APIA, nu este nici o problemi

pentru Energia Verde SA, sunt in reguld cu contractele de arendd . mai au de reinoit

contractele de arendd care expird in acest an pentru aproximativ 200 derha teren

arabil;

- Sunt cetiteni care au hotirdriijudecitoresti si trebuie pusi in posesie , clar trebuie sd

facem cadastru pentru toate fisele ;

- Domnul GHEORGHE TUDOR , consilier local solicitd sd-i acorddm ajutor de deces

in sumd de 1500 lei lui lvan Florin pentru Bucelea lon ;

- D-ra TEODORESCU VERONICA solicitd un bdiat de la ajutorul social prentru

curdlenie in cimitirul din Momaiu ;

- Domnul primar ii pune in vedere lui Moraru Nicolae ca sd facd listd cu beneficiarii de

ajutor social si-i repartizeze la toate bisericile pentru a face curatelie pAnd in data de

15 august ;

- A discutat la Consiliul Judetean sd se realizeze lucrarea de betonare a sanlului pe

DJ 703 in zona Magazin Tatulegti- ulild Matache ;

- Vrea sd faci un sitem de decolmatare a santurilor ;

- D.l PREDA FlLlP, propune sd se facd sanlul in trepte ;

- D.l GHEORGHE TUDOR , consilier local spune cd este colmatat santul in zona

" Basarab";

- D.l PREDA FlLlP, spune cd s-au betonat ganlurile in zona satului Mdgura gi ci sunt

persoane care dau dejec[iile pe san!, dar nu nominalizeazd ;

- Domnul primar VASILE DAN , spune ci nu reusim sd rezolvdm problema cu

salubrizarea ;

- Se aruncd gunoaiele pe marginea drumurilor direct din masind ;

- Existd centru de colectare ;

- D-ra TEODORESCU VERONICA, spune cd este lipsa de educalie din perrtea oelor

care aruncd gunoaiele la intdmplare ;

- D.l primar VASILE DAN , spund cd in sedinla din luna viitoare vom aprolba

"lnfintarea Centrului Social" . Se va construi o sald mare de conferin{i , tgrup sanitar,

sald de consiliere , centrald termicd etc. ;



- Domnul primar il intreabi pe consilierul local Constantin Marinicd unde trerbuia sd

pund pancarda de localitate pentru satul Mircesti ?

- D-ra TEODORESCU VERONICA , solicitd si se vopqeascd tevile de la pancardele

care indicd localitatea ;

- Domnul primar VASILE DAN , spune cd va demara lu$rarea cu podul de peste pirdul

"leiu " in punctul la Petra ;

- Propune ca domnul Moraru Nicolae sd parlicipe la toafe sedintele de consiliu pentru a

lua notite cu ce trebuie sd facd gi a rezolva probeleme care se ivesc , iar in sedinta

de consiliu din luna urmdtoare si prezinte situatia ce 4 fdcut ;

- lnformeazd cA in curdnd se va realiza proiectul de asfialtare DC 67., DC ei2 si DC 68

gi nu mai este necesar sa pietruim aceste drumuri pAfrd la inceperea lucrdrilor , de

fapt nu este legal sd mai facem lucrdri pe un drum pefitru care avem aprobat un

proiect 
;

- Domnul primar , spune cd face tot posibilul pentru rellizarea sistemului de canalizare

9i de construire a unui cdmin cultural ;

Sunt putini locuitori in comund si din acesld cauzd nu putem realiza proiecte mari ;

- Domnul STEFAN MARIAN, consilier local solicitd sd sp facd o groapd in girl6 Tn Riul

Vedea , in partea dreapd a podului la Biserica din Cirpgi , pentru acumuliarea de

apd in vederea addpalului animalelor;

- Domnul HAIDUCU GABRIEL, spune cd nu i se pare cprect ca managerul lVloraru

Nicolae si primeasci atAta salariu. In concluzie spurie ci nu merita nici s;alariu pe

care l-a avut pind la 1 iulie si nici salariul acesta . Nu-gijustifici existenla . Nu a adus

diploma de bacalaureat din anul 2009 de la angajare ;

- Salariatul de la registrul agricol , nu se vede nimic , ce face, nu are puse lar punct

contractele de arendd, sunt fdcute unele peste altele. Nu comunicd cu societdtile

agricole ;

- Intreabi ce demers a fdcut salariatul de la compartimgntul de asistentd sociald pentru

recupererea banilor pe concediu de odihnd neefectualt de llie Alexandra ;

- intreabd dacd s-a introdus in calculator programul de impozite si taxe ;

- De ce la registrul agricol nu se introduce programul pq calculator ?

- Propune ca d.l primar si facd fise de evaluare pt. fiecQre salariat ;



- Salariul manegerului este foarte mare si nu-l meritd ;

- Referindu-se la Stefan Marius , spune ca nu-gij

- Salariatul de la compartimentul de asistenld sociald n

persoanele cu probleme gen llie Alexandra ;

Se supune la vot Proiectul de hotarare cu privire la

fonduri publice din cadrul aparatului de specialitate al pri

aprobd cu 8 voturi " pentru " 1 vot " impotrivd" al domnu

de acord cu salariile urmdtorilor: Stefan Marius Petrut.

Alexandru , Rddulescu Mariana si Preda Victorina , intru

locul de muncd . Se adoptd HOTARAREA NR. 3Ot 2017

Privind Proiectul de hotarire cu privire la stabilirea i

beneficiazd consilierii locali pentru participarea la sedind

urmdtoarele DISCUTII :

- Privind indemnizalia de sedin{d a consilierirlor locali

de 10 % din indemnizaatia lunard a primarului pentru

de sedinte ;

- D-na ISTRATE FLORENTINA este de acord cu

fie de 10 % din salariul primarului comunei ;

Se supune la vot, se aprobd cu 9 voturi " pentru" si

2017

In continuare trecem la punctele 7 si 8 din ordinea de zi

primar Vasile Dan si d-na lstrate Florentina , viceprimar

DISCUTII :

Domnul PREDA FlLlP, spune cd fiii satului care sunt

venit la aceste manifestdri . consideri cd nu au fost invi

La " Indllarea Domnului " s-a ficut pomand la

si nu s-a dat la oamenii sdraci , cei care au pregdtit

pline acasd.

Se supune la vot proiectul de hotarare care se aprobd cu

din partea consilierilor locali Preda Filip gi Constantin

partea consilierului local Haiducu Gabriel . Se adoptd HO NR.32 t2417 .

iface datoria , nu consiliaza

zarea personalului pldtit din

rului comunei . care se

Gabriel care nu este

Nicolae, Matei

sus{ine cd nu-gi fac datoria la

nizatiei lunare de care

de consiliu , se fac

nul primar propune sd fie

iciparea la numdrul maxim

izalia consilierilor locali sd

Ndoptd HoTARAREA NR. 31/

rb sunt orezentate de domnul

din localitate nu prea au

{in ciresi , a rimas mdncare

carea au plecat cu trdistile

6 voturi " pentru ", 2 " ablineri "

, 1 vot " impotrivS" din



Pentru care s-a incheiat prezentul proces- verbal .

PRESEDINTE DE SEDINTA.

lntocmit,

SECRETAR,

Voicu Mariana

r\

10


